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1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab. 

4. Planer for næste års aktiviteter. 

5. Budget for næste sæson. 

6. Fastsættelse af næste sæsons kontingent. 

7. Behandling af indkomne forslag. 

8. Valg til bestyrelse og udvalg 

Ole Holbæk er på valg og modtager genvalg 

Karsten Amdi er på valg og modtager genvalg. 

9. Eventuelt 

---- 

 

Forslag der ønskes behandlet, skal være formanden i hænde senest 8 dage før generalforsamlingen.



 

 

 

 

 

 

 

 

Referat af Ordinær generalforsamling i LUI Volley, den 27.02.07 kl. 18.00 i Engholmhallen 

 
1. Valg af dirigent. 

Åge Blidahl foreslået og valgt. Åge konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til 

vedtægterne 
 

2. Bestyrelsens beretning. 

Ole fortalte at bestyrelsens beretning var rundsendt og at denne indeholdt det vigtigste. Derudover 

nævnte Ole at man nu endelig havde fået kommunes brev om HAL 2 hvoraf det fremgår at hallen er klar 

til indvielse maj måned 2009. 

Ole takkede LUI’s venner for god støtte i året. 

Oprykning for herrerne ser ud til at være på plads, således at vi får 2 hold i 2. divison fra næste sæson 
 

3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab. 

Det reviderede regnskab blev omdelt og kommenteret af Johnny. Regnskabet fremviser et overskud på 

8330,80 mod budgetteret 280,00.  

Forskellen ligger i posten Befordringsgodtgørelse. Det er kørselsudligning for Damer 1 division, hvilket 

udfærdiges af DVBF afhængig af alle sæsonens kørsler for hele 1 division hvilket er helt umuligt at 

budgettere 
 

4. Planer for næste års aktiviteter. 

Fremgår til dels af beretningen. Derudover blev det diskuteret hvordan vi kan få flere nye medlemmer.  

www.volleynet.dk . Vi prøver at sætte en annonce i på hjemmesiden 

Ungdomsvolley. Morten og Kristian melder sig til et trænerkursus, så må vi se om vi kan få haltid tirsdag 

eller torsdag fra 18.00 

Kids bliver nok først når Lyngehallen er klar i 2009 
 

5. Budget for næste sæson. 

Johnny fremlagde budgettet der viser en underskud på 3.065,00. Igen er det svært omkrig 

befordringsgodtgørelse. Da vi har spillet i 1 div øst og vi har haft rigtigt mange rejser, bør vi alt andet 

lige få penge tilbage. Budgettet godkendt 
 

6. Fastsættelse af næste sæsons kontingent. 

Bestyrelsen foreslog uændret kontigent, hvilket blev vedtaget 
 

7. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen forslag modtaget 
 

8. Valg til bestyrelse og udvalg 

Ole Holbæk genvalgt for 2 år 

Karsten Amdi genvalgt for 2 år 
 

9. Eventuelt 

Åge informerede om nye halsinspektør i Engholm og om at hallen får en grundig oprydning og rengøring 

Festudvalget består nu af Søren, Morten, Per K og Heidi.  

Der blev bragt i forslag at vi skal holde oprykningsfest den 21.4.2007. Måske kombineret med at vi 

spiller et par timer om eftermiddag og derefter laver fest. Dette kunne så ”afløse” afslutningen, og skulle 

derfor være med kåring af årets spiller etc. 

Dommerkursus. Vi skal have arrangeret et dommerkursus. Ole undersøger med KVBK. 

Beach bane diskuteret, og mulighed for at lave et bookingssystem på nettet undersøges 
 

 

Generalforsamlingen hævet kl. 19,30.  

Ole takkede for fremmøde og for god orden og gode forslag. Derudover tak til dirigenten. 

Referat Ole 

http://www.volleynet.dk/

